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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !
Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI .

Törvény 42 .* (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (I1 .24 . )

OGY határozat 124 . §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr Seszták Miklós Nemzeti

Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszter úrhoz.

„Miért titkolódzik még mindig a Kormány az Erzsébet-utalványokkal kapcsolatban? ”

Tisztelt Miniszter Úr!
A választópolgárok kérdéseit tolmácsolva 2016 . december 09-én (K/13254), majd december

12-én (K/13276) majd 2017 . január 05-én K/13535 számú írásbeli kérdésekkel fordultam a

Kormány képvisel őjéhez. Megdöbbenten tapasztaltam, hogy nem kapok egyértelm ű , világos ,

korrekt választ a kérdéseimre . Azt olvashattam, hogy mindig egy kevés információt megadnak a

kérdéseimre, de soha nem az egyértelmű kérdések mindegyikére . Ha leltárt készítünk a kérdésekről

és az azokra kapott válaszokról, akkor megállapítható, hogy még mindig adós a Kormány néhán y

válasszal. (Azt csak zárójelben jegyzem meg, hogy kéretlenül ugyan és oda nem ill ő kioktató

szövegrész mindig szerepel a válaszukban. A mostani válaszban ezt már nem kérem)

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy:
1.) Milyen mértékű forgalmi járulékot számol fel az Erzsébet utalvány forgalmazására

jogosult Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány (vagy a közreműködő szervezetként bevont

„Erzsébet Utalványforgalmazó Zrt”) akkor, amikor az Erzsébet-utalványt elfogadó

szolgáltató a nála lév ő Erzsébet-utalványokat a kibocsájtónak visszahozza .

2.) A korábbi gyakorlat szerint (nem a le nem zárt 2016 . évben) évente milyen mérték ű
eredmény származott Magyar Nemzeti Üdülési Alapítványnál (vagy a közrem űködő
szervezetként bevont „Erzsébet Utalványforgalmazó Zrt” nél) a kibocsájtott, de a

határidőben be nem váltott Erzsébet-utalványok után?

3.) A korábbi gyakorlat szerint (nem a le nem zárt 2016 . évben) évente milyen mértékű
eredmény származott Magyar Nemzeti Üdülési Alapítványnál (vagy a közrem űködő
szervezetként bevont „Erzsébet Utalványforgalmazó Zrt” nél) a megvásárol és befizetet t

Erzsébet-utalványok értékének a pénzügyi lekötése következtében előálló pénzügy i

műveletek címén?

Várom megtisztelő válaszát !
Budapest, 2017. február 03 .

Lukács Zoltán
(MSZP)

országgyű lési képviselő
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